

**From:** Pan African Lawyers Union (PALU) <comms@lawyersofafrica.org>  
**Subject:** Invitation à assister au lancement virtuel - Invitation to attend the Virtual Launch



 Pan African Lawyers Union  
Union Panafricaine des Avocats  
União Pan-Africana dos Advogados  
اتحاد المحامين الأفارقة

 **AESHI**  
AFRICA END SEXUAL  
HARASSMENT INITIATIVE

 CYRUS R. VANCE  
FOR INTERNATIONAL JUSTICE

---

 **LANCEMENT VIRTUEL**  
WEBINAIRE EN DIRECT

**Égales protections en droit et en pratique  
Unifier l'Afrique pour mettre fin  
harcèlement de nature sexuelle**

 **RÉSERVEZ LA DATE**

**21 & 22 NOVEMBRE 2024**  
9:00 EST, 14:00 GMT, 15:00 WAT, 16:00 CAT, 17:00 EAT

 L'interprétation simultanée sera disponible en anglais et en français

 Pan African Lawyers Union  
Union Panafricaine des Avocats  
União Pan-Africana dos Advogados  
اتحاد المحامين الأفارقة

 **AESHI**  
AFRICA END SEXUAL  
HARASSMENT INITIATIVE

 CYRUS R. VANCE  
FOR INTERNATIONAL JUSTICE

---

 **VIRTUAL LAUNCH**  
LIVE WEBINAR

**Equal Protections in Law and Practice  
Unifying Africa to End Sexual  
Harassment**

 **SAVE THE DATE**

**21 & 22 NOVEMBER 2024**  
9:00 EST, 14:00 GMT, 15:00 WAT, 16:00 CAT, 17:00 EAT

 Simultaneous interpretation will be available in English & French

Chers membres et mécènes du PALU,

L'Union des Avocats d'Afrique (PALU), à travers notre Forum des Femmes Avocates et en partenariat avec le Vance Center for International Justice et l'Africa End Sexual Harassment Initiative (AESHI), vous invite à participer à un événement virtuel spécial de deux jours pour lancer un nouveau

Dear PALU members and patrons,

Pan Africa Lawyers Union (PALU) through our Women Lawyers Forum and in partnership with Cyrus R. Vance Center for International Justice and the Africa End Sexual Harassment Initiative (AESHI), wish to invite you to join us at a special two-day virtual event to launch a new report and initiative addressing

rapport et une initiative visant à lutter contre le harcèlement à caractère sexuel sur le lieu de travail en Afrique subsaharienne.

Alors que nous nous approchons des **16 jours** d'activisme contre la violence basée sur le genre (du 25 novembre au 10 décembre), **notre événement intitulé « Égales protections en droit et en pratique : Unifier l'Afrique pour mettre fin au harcèlement à caractère sexuel » se tiendra les 21 et 22 novembre 2024 en commémoration de cette période.**

Cet événement sera l'occasion de partager les conclusions de ce projet exhaustif et multi-juridictionnel, et de tracer une voie pour une approche régionale des politiques de lutte contre le harcèlement sexuel ainsi que pour l'élaboration d'une loi modèle pour l'Afrique subsaharienne.

Le lancement réunira des parties prenantes clés, des dirigeants des barreaux, des experts juridiques ainsi que des personnalités de premier plan de l'UA et de l'ONU. Pendant ces deux jours, nous nous concentrerons sur l'analyse des lois et pratiques existantes en matière de harcèlement à caractère sexuel dans les pays africains, en

workplace sexual harassment in sub-Saharan Africa.

As we approach the 16 days of Activism against Gender-Based Violence (Nov 25 -Dec 10), **our event, “Equal Protections in Law and Practice: Unifying Africa to End Sexual Harassment,” will take place on 21-22 November 2024 in commemoration of these days.**

This event will provide an opportunity to share the findings of this extensive, multi-jurisdictional project and chart a pathway forward for a regional approach to sexual harassment policy and a model law for sub-Saharan Africa.

The launch will invite key stakeholders, bar association leaders, legal experts and prominent AU/UN leaders. For the two days, we will focus on unpacking existing laws and practices related to sexual harassment in African countries, discussing how different stakeholders can contribute towards curbing such cases and the way forward.

We hope you will join us for this important event. **Simultaneous interpretation in English and French will be available.**

discutant de la manière dont les différentes parties prenantes peuvent contribuer à en réduire les cas et sur les perspectives pour l'avenir.

Nous espérons que vous vous joindrez à nous pour cet événement important.

**Une interprétation simultanée en anglais et en français sera disponible.**

[S'inscrire Ici](#)

[Register Here](#)





Copyright © 2024 Pan African Lawyers Union, All rights reserved.  
You are receiving this email because you opted in via our website

**Our mailing address is:**

Pan African Lawyers Union  
No. 3 Jandu Road, Corridor Area, P.O. Box 6065 Arusha, Tanzania  
Arusha  
Tanzania

[Add us to your address book](#)

Want to change how you receive these emails?  
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

